Telephone: 2372-0033 Fax: 2372-0055

Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College

Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告 (18) 有關中一級學習技巧工作坊事宜

各位親愛的家長:

為了讓中一更有效地掌握日常的學習技巧,本校將安排中一學生參與學習技巧工作坊。 (是次工作坊為中一暑期學習技巧班的延續)

有關工作坊詳情如下:

日期: 2021 年 10 月 2 日(星期六)

時間: 早上10:00 - 11:00

地點:中一班房

內容:總結整個學習技巧班內容,並學習如何融匯所學技巧於日常學習中。

備註: 1. 中一學生必須出席。

2. 當天早上 (10:00 - 12:00) 亦是中一家長學堂,敬請留意。

請於 9 月 24 日(星期五)或之前簽署本電子通告。如有任何查詢,請致電 2372 0033 與 甄家志助理校長聯絡。

祝 主恩滿溢

> 基督教中國佈道會 聖道迦南書院校長 徐潮妹謹啟

有關中一級學習技巧工作坊事宜

敬覆者:

本人已細閱家長通告(18)之內容。

此覆	
基督教中	國佈道會
聖道迦南	書院校長

學生姓名	:			
學生班別	:		()
家長姓名	:			
家長簽署	:			
簽署日期	:			

Telephone: 2372-0033 Fax: 2372-0055 Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College

Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021 – 2022 Circular to Parents (18) S1 Learning Skills Workshop

20 September 2021

Dearest Parents,

In order to allow our S1 students to better master the learning skills in their secondary school life, our school is going to arrange S1 Learning Skills Workshop. This workshop is the continuation of S1 Summer Bridging Programme. The details for the workshop are listed below.

Date:	2 nd October 2021 (Saturday)
Time:	10:00 a.m. – 11:00 a.m.
Venue:	S.1 classrooms
Contents:	Conclude the learning objectives of the whole learning skills workshop and master effective learning methods as well as put those skills into daily practice.
Remarks:	1. All S.1 students must attend the workshop 2. S.1 Parents' Academy will also be held at 10:00 – 12:00 that morning.

Please sign and return the reply slip via eClass App on or before 24 September (Friday). Should you have any enquiries, please contact the Assistant Principal, Mr Yan Ka Chi at 2372-0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui Principal ECF Saint Too Canaan College

Reply Slip S1 Learning Skills Workshop

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of school circular (18) regarding the S1 Learning Skills Workshop.

Student's Name:		
Class:	()
Parent's Name:		
Parent's Signature:		
Date:		